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Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 31.05.2024r.

Pan
Kr4ysztof Kukucki
Pre4ydent Miosta Woclawek
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Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkaric6w wloclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 zamontowzurie
sygnalizacji swietlnej na przejsciu dla pieszych na ulicy wojska potskiego.

Przejscie dla pieszych jest w bezposrednim s4siedztrvie ze Szkot4 podstawow4
i Przedszkolem im Ks. Jana Dlugosza. Ruch na tym odcinku jezdni jest dwukierunkowy i wgodzinach szczrtu.iest utrudnione przejs cie przeziezdnie. w trosce o bezpieczefstwo dziecibgdqcych uczniami tej szkory zamontowanie takiej sygnarizacji byloby zasadne.

Z powulaniem
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